
KS Ajdovščina
Prlpombe na skupičinsko gradivo - Na seji sveta je vodja splošne

delegacije Milan Biber prikazal povzetek gradiva za seje zbora KS
občine Ljubljana Center in zbora občin mesta Ljubljane. Člani sveta
so podprfi pripombe delegacije in predlagali, naj delegacija opozori
na naslednje:

1. Nekater OZD in druge organizacije si prilaščajo javne površine z
ograjevanjem. Izgovarjajo se, da je to potrebno za njihovo gospodar-
sko dejavnost. V večini primerov gre za parkiranje osebnih avtomobi-
lov, s katerimi se uslužbenci pripeljejo na delo.

2. V javnih gostinskih lokalih točijo žgane pijače že po sedmi uri
zjutraj, v mlekarnah pa lahko dobiš mleko šele ob osmi uri.

3. Pri obravnavi mestnega gradiva, ki govori o Centru interesnih
dejavnosti mladih bo delegacija KS predlagala, naj v gradivo vnesejo
tudi ustrezno določbo, s katero je treba posvetiti večjo pozornost
kulturnemu razvoju mladih. V tem okolju (Kersnikova 4) naj se
spoštujejo tudi določbe o javnem redu in miru.

4. Mestni proračun je le sestavni del splošne porabe občin, zato
naj pri pripravi dokumentov o splošni porabi mesta velja enak meto-
dološki pristop in proračunska analitika (posebni del proračuna) za
vse družbeno politične skupnosti v Ljubljani.

• • •

Pod Turnom 4 se otepajo z vodo — Na tem objektu so ugotovili
nepravilno opravljena dela, saj je bila nova kritina nepravilno polo-
žena. Zaradi tega zamaka v stanovanja še bolj kot pred popravilom,
razmočeno pa je tudi novo pročelje. Ob zadnji zmrzal! so bile
poškodovane vodovodne cevi, zaradi česar so bile ob odjugi
dodatne poplave v kleteh. Člani sveta stanovalcev KS zahtevajo, da
se ugotovi odgovornost izvajalcev pri prenovi strehe. Izvajalec del
mora na svoje stroške čimprej popraviti napake, za kar je odgovorna
tudi strokovna služba Stanovanjskega podjetja Ljubljanai

• • *

Bodo hliol «v«ti dobill pojasndo Stanovanjtkega podjetja Ljub-
l|ana — Na zadnji seji sveta stanovalcev sta predsednika hišnih
svetov VoSnjakove 4 in Titove 23 a poudarila, da sta strehi obeh
objektov povsem dotrajani in da se iz leta v leto samo obljublja, da
pridejo prihodnje leto zares na vrsto za popravila. Zato so sklenili, da
mora Stanovanjsko podjetje Ljubljana pojasniti hišnim svetom, zakaj
za posamezne objekte, ki so v zelo slabem stanju in s temi popravili
že toliko časa odlašajo, letos sredstva spet niso predvidena. Še
posebej to velja za stavbe VoSnjakova 4, titova 23 a in Kidričeva 9.

• • •

Kollko časa bo KS brez tajnlka? - Na razpis za mesto tajnika KS
se je prijavilo 6 kandidatov, -razgovora pa so se udeležile le 3
kandidatke. Od teh je po mnenju komisije sveta za proučitev vlog za
mesto tajnika le ena kandldatka ustrezala razpisnim pogojem in zato
so jo podrobneje seznanili s pogoji in zahtevnostjo dela: Kljub temu,
da je bila kandidatka edina primerna med prijavljenimi, pa ni pre-
vzela mesto tajnika KS.

Do zaposlitve novega tajnika naj bi člani sveta KS poskrbeli, da bi
občina zagotovila vršilca dolžnosti tajnika KS. Vendar že več kot dva
meseca KS Ajdovščina dela (ali ne dela) brez tajnika, s 1. marcem pa
je odšla še tovarišica, ki je redno opravljala administrativna dela.

'• * *

Z merltvatnl nad umazanl|o in hrup - Člani predsedstva KK SZDL
Ajdovščina menijo, naj bi v hidrometeorološkem kiosku merili tudi
onesnaženost zraka in jakost hrupa. Hkrati tudi predlagajo, naj
onesnaženost in hrup merijo tudi pred pošto in na Bavarskem dvoru.
Poleg tega naj bi prebivalci Ljubljane, še posebno krajani iz Ajdo-
vščine izvedeli za rezultate teh merjenj. Člani predsedstva KK SZDL
tudi predlagajo, naj Hidrometeorološki zavod te podatke uredi in jih
»bčasno (npr. tedensko) posreduje v javnost.


